

Mission Prayer Movement: Short Term Mission Special

April 30, 2024

UK STM:

1. Praise God all 15 members of the short term mission team came back home safely. Everyone from young to old learned much about evangelism and missions. Pray for adjustment to jet lag, especially the children on the team that needs to go back to school and take state tests.
2. Birmingham Chinese Gospel Church (BCGC): Praise God that 2 persons accepted Christ after the Gospel Sunday. Pray for the follow up for these two new believers. More than ten non-Christians sign up for the Alpha course. Pray for them as they explore Christianity.
3. Rockgate Church: Praise God that the church is starting children Sunday school. Pray for wisdom and courage for the teachers that volunteered to serve in this ministry.
4. Pray for the missionaries in both churches, to have God's wisdom, strength & provision as they continue to serve the Hong Kongers.
5. Pray for the new immigrants to experience God in their lives as they have many struggles in their marriage/family relationship, children's education, finding a job, a place to live, etc.

Exploration & Visitation Team:

1. Praise God for fruitful ministry and ministry visitation. Our team members were able to bring encouragement to our local Gospel partners. Pray for protection and strength as they continue to serve the refugees and orphans in Southeast Asia.
2. Pray for travel mercies and some of the team members need to take a long 48 hours journey back to New York. Pray also for quick recovery as some team members are not feeling well.

宣教禱告運動:短期宣教特別報告

2024年4月30日

英國短宣隊:

1. 感謝神, 短宣隊的15名成員全都安全回家。每個人從年輕到年老都學到了很多關於傳福音和宣教的知識。請為適應時差禱告, 特別是團隊中需要返回學校並參加州考試的孩子。

2. 伯明翰華人福音堂(BCGC):讚美神,福音主日後有兩個人接受了基督。為這兩位新信徒的跟進情況禱告。十多名非基督徒報名參加阿拉法課程。請為他們探索基督教祈禱。
3. 位於利茲(Leeds)的樂道教會:讚美神,教會正開辦兒童主日學。為自願參與這項事工的教師祈求智慧和勇氣。
4. 為兩間教會的宣教士禱告,讓他們在繼續服侍香港人時獲得神的智慧、力量和供應。
5. 為新移民在婚姻/家庭關係、子女教育、找工作、居住地等方面遇到許多掙扎而在生活中經歷神禱告。

考察及探訪團隊:

1. 讚美神賜予的豐盛的事工考察和探訪。我們的團隊成員能夠為當地的福音夥伴帶來鼓勵。請為他們繼續服侍東南亞的難民和孤兒時祈求保護和力量。
2. 祈求旅途上的憐憫,部分團隊成員需要長途跋涉 48 小時返回紐約。也為一些隊員感到不舒服而祈禱早日康復。